
 

   
 

 
Aan: het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Groningen 
Betreft: vragen ex. art. 42 RvO inzake cameratoezicht 
Groningen, 26 maart 2013 
 
 
Geacht college, 
 
Op 30 januari vond er een actualiteitendebat plaats over de wenselijkheid en de condities 
waaronder cameratoezicht ingezet kan worden tegen druggerelateerde overlast en geweld in het 
bijzonder in het A-kwartier. In het debat werd een aantal malen naar voren gebracht dat uit 
onderzoek blijkt dat de effectiviteit van cameratoezicht maar beperkt is, maar op dat moment was 
er geen mogelijkheid om daar een fundamenteel debat over te voeren. Inmiddels stelt de 
burgemeester voor om de verordening op het cameratoezicht zodanig te wijzigen dat hij kan 
besluiten tot cameratoezicht in gebieden met drugshandel en -overlast. Maar wat als dat nou niet 
helpt? 
 
De gemeente Amersfoort heeft onderzoek laten doen naar de meerwaarde van publiek 
cameratoezicht binnen haar grenzen. Deze maand werden de uitkomsten van dit onderzoek 
gepresenteerd. Hieruit kwam naar voren dat cameratoezicht veel geld kost, maar geen merkbaar 
effect heeft op de daling van het aantal geweldsmisdrijven. Ook leiden de camerabeelden zelden 
tot herkenning of identificatie van verdachten. Nadere informatie en een link naar het 
onderzoeksrapport vindt u hier: http://www.amersfoort.nl/smartsite.shtml?id=243869 
Op grond van de uitkomsten van het rapport wil de gemeente acht van de zeventien 
toezichtcamera’s weghalen uit de stad.  
 
Op grond van bovenstaande hebben onze fracties de volgende vragen: 
 

1. Is het college met onze fracties van mening dat uitbreiding van de bevoegdheden van de 
burgemeester wat betreft cameratoezicht een uitgebreide onderbouwing verdient en bij 
voorkeur voorafgegaan moet worden door een grondige discussie in de raad op basis van 
de laatste wetenschappelijke en bestuurlijke inzichten? 

2. Is het college bereid een onderzoek te doen naar de effectiviteit van cameratoezicht 
vergelijkbaar als dat in Amersfoort en de raad te informeren over de uitkomsten daarvan? 
Zonee, waarom niet? 

3. Is het college bereid na voltooiing van dat onderzoek een bijeenkomst voor de raad voor te 
bereiden waarbij in aanwezigheid van professionals nut en noodzaak van cameratoezicht 
kan worden besproken? Zo nee, waarom niet? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Mattias Gijsbertsen   Rosita van Gijlswijk   Inge Jongman 
GroenLinks    SP     ChristenUnie 


